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Inleiding   
 

Iemand interviewen die aan het hoofd staat 

van één van de bekendste bedrijven van de 

wereld, dat leek ons fantastisch om te doen! 

Laat Ben Bijnens, de CEO van Coca-Cola 

nu net de papa zijn van een vriend en 

ploegmaat van Jasper. We waren heel blij 

dat hij een half uurtje voor ons vrijmaakte. 

Het was een geweldige ervaring en hij heeft 

ons veel wijze lessen geleerd. Het was een 

heel gemoedelijk gesprek. Op het einde van 

ons interview vroegen we ook nog wat hij 

het lekkerste vond 'Pepsi of Coca-Cola?’. 

Hij lachte: ”Coca-Cola by far!”  
 

 

 

 

Ben Bijnens, General Manager Northern Europe, The Coca-Cola Company  

“We verkopen tenslotte maar 

water met een smaakje.” 

Hoe ben je bij Coca-Cola terechtgekomen? 

BEN: “Ik begon te werken in de sector van Fast 

Moving Consumer Goods, bij P&G. Na elke 1,5 

jaar kon ik een stap hoger zetten tot de telefoon 

van Coca-Cola in 2012 kwam. Sindsdien ben ik 

altijd daar blijven werken.” 

 

Waarom vind je jezelf geen echte BV? 

BEN: “Ik heb niet de ambitie om bekend te zijn 

en weinig mensen kennen mij. Ik wil ook niet 

bekend zijn want soms benaderen mensen je dan 

om wat je doet en niet om wie je bent. Wij zijn 

maar een gewoon bedrijf he. Onderwijzers, 

dokters, brandweermannen… dat zijn pas echte 

helden.” 

 

 

Hoe ziet een normale werkdag er voor je uit? 

BEN: “Ik werk heel veel van thuis uit, van 9h 

tot 18h zit ik bijna de hele tijd in allerlei overleg 

over nieuwe producten, marketingplannen, 

ingrediënten, productieplanningen… Vier keer 

per jaar probeer ik een afdeling in één van onze 

landen te bezoeken.”  

 

Wat is de leukste plaats die je al bezocht hebt?  

BEN: “Rusland, waar ik tijdens het WK voetbal 

kon zijn omdat we een grote partner zijn. Ik 

heb er ook matchen kunnen zien en het land 

kunnen bezoeken. Een aanrader!”  

 

Wat staat er nog op je bucket-list?  

BEN: “Ik heb eigenlijk geen bucket-list. Dat 

geeft druk en dat vind ik niet leuk. Ik heb wel 

doelen: de mensen om me heen beter zien 

worden en zelf ook blijven leren.” 

 

 

 

 

Coca-Cola flesje 
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Wat doe je naast je job?  

BEN: “Mijn gezin is het allerbelangrijkste. 

Samen op vakantie gaan, basket met de 

kinderen, daar maak ik graag tijd voor. Voor 

hen laat ik alles vallen. Sporten is ook heel 

belangrijk voor mij om me goed te voelen. Ik 

zet dat zelfs in mijn agenda, zodat ik elke dag 

even sport. Ik doe mijn job supergraag en voel 

me daardoor heel goed in mijn vrije tijd ook.”  

 

Hoe zag je schoolcarrière eruit?   

BEN: “Mijn derde middelbaar moest ik over 

doen. Toen ik startte met studeren aan de 

universiteit, kon ik tegelijk starten als 

profbasketter maar daardoor liep mijn studie 

helemaal verkeerd. Ik heb dan een 

bacheloropleiding gevolgd en ben beginnen te 

werken. Maar ik wou snel meer en ben dan 

tijdens het werken een master in marketing 

gaan volgen in avondonderwijs. En toen was ik 

vertrokken.” 

 

 

 

Wat is je raad voor ons om later ook zo een 

goede job te hebben? 

BEN: “Ik heb van kleins af aan van thuis 

meegekregen dat ‘niets voor niets’ is. Ik kom 

uit een eenvoudig gezin. Je moet werken voor 

de dingen die je wilt bereiken, je leven lang. 

Blijf ook heel nederig. Leren is nooit gedaan, 

voor niemand.” 

 

Waar ben je het meest fier op? 

BEN: “Mijn mensen volgende stappen zien 

nemen, hen zien groeien.” 

 

Hoe zie je je toekomst?  

BEN: “Ik wil binnen Coca-Cola blijven 

groeien, maar wil mijn kennis later ook delen. 

Misschien wel lesgeven ooit? Het belangrijkste 

om vooruit te komen, is de job die je nu doet, 

goed doen. Dan word je vanzelf opgemerkt. 

Maar durf wel te dromen!” 

 

 

Waar kan je boos van worden?  

BEN: “Mensen met een negatieve mindset, 

daar knap ik op af. Je kan jezelf trainen om te 

kiezen voor opportuniteiten in plaats van 

blokkades. Kansen zien, in plaats van 

tegenslagen dus. Kiezen voor positiviteit is de 

helft van de weg naar een oplossing.” 

 

Wat is belangrijk om een goede leider te zijn?  

BEN: “Empathie, inlevingsvermogen. Je altijd 

afvragen waarom iemand op een bepaalde 

manier reageert. Je inleven in de situatie van de 

andere helpt, want iedereen is anders.”  

 

Wie zou je graag nog ooit ontmoeten? 

BEN: “Phill Jackson, de legendarische coach 

van de Chicago Bulls. Hij kon zijn team perfect 

samenbrengen. Over die groepsdynamiek zou 

ik wel eens graag willen keuvelen.” 

 

We bedanken Ben voor zijn tijd en bezorgen hem een kopie van dit interview. 

Vedran BARTOK 

Dylan BIESMANS 

Axel CARREMANS 

Jasper CLAES 

Hannes DEJONG 

Google meet 14 januari 2022 

 



 

   

  

 





 


